
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 708

Vil ministeren oplyse, hvad det efter den seneste annoncerede udskydelse forventes at

koste at udvikle det nye ejendomsvurderingssystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand

1/1

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del -  Spørgsmål 708

Offentligt


